
Zápisnica č. 01/2023 
 

z rokovania Rady školy pri ZŠ s MŠ v Omšení, konaného dňa 7. 2. 2023 o 16.00 hodine.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: Martin Pišta – ospravedlnený 

                     Bc. Silvia Brezováková - ospravedlnená 

Hostia: PaedDr. Alena Marčeková – riaditeľka ZŠ s MŠ v Omšení 

             Mgr. Alojz Marček – starosta obce 

              

 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Schválenie zápisnice z ostatného zasadnutia RŠ 

3. Kontrola uznesenia 

4. Plán, podmienky a realizácia projektu „Zníženia energetickej náročnosti budovy ZŠ v 

Omšení  

5. Hodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok 2022/2023 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Návrh uznesenia  

9. Záver 

 

K bodu 1: 

Predseda RŠ Ing. Viliam Václav privítal všetkých prítomných a otvoril zasadnutie. Následne 

skonštatoval, že je prítomných 9 členov a zasadnutie RŠ je uznášania schopné. Predseda RŠ 

sa spýtal prítomných členov, či majú návrh na doplnenie programu. Predseda RŠ navrhol 

doplniť program o body: Správa o hospodárení ZŠ s MŠ za rok 2022 a návrh finančného 

rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2023, Prerokovanie plánu zasadnutí Rady školy na rok 2023 a  

Výročná správa o činnosti Rady školy za rok 2022. 

Prítomní členovia súhlasili s doplnením programu. 

Za:  8                                   Proti: 0                          Zdržal sa: 1 

 

Zmenený program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie zápisnice z ostatného zasadnutia RŠ 

3. Kontrola uznesenia 

4. Plán, podmienky a realizácia projektu „Zníženia energetickej náročnosti budovy ZŠ 

v Omšení“  

5. Hodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok 2022/2023 

6. Správa o hospodárení ZŠ s MŠ za rok 2022 a návrh finančného rozpočtu ZŠ s MŠ na rok   

2023 

7. Prerokovanie plánu zasadnutí Rady školy na rok 2023 

8. Výročná správa o činnosti Rady školy za rok 2022 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Návrh uznesenia  

12. Záver 

 

 

 



K bodu  2: 

Bc. Stanislava Šuláková prečítala zápisnicu z ostatného zasadnutia RŠ, neboli žiadne 

pripomienky a zápisnica bola jednomyseľne schválená. 

Za:  9                                   Proti: 0                        Zdržal sa: 0 

 

K bodu 3:  

Uznesenie zo zápisnice č. 03/2022 z minulého zasadnutia neobsahovalo body, ktoré by 

zaväzovali plnenie. 

 

K bodu 4: 

Pán starosta Alojz Marček oboznámil prítomných o pláne, podmienkach a realizácii projektu 

„Zníženia energetickej náročnosti budovy ZŠ v Omšení“. Všetky informácie sú dostupné aj na 

webovej stránke obce a webovej stránke ZŠ s MŠ v Omšení. Informoval nás o prácach, ktoré 

sa budú musieť za krátku dobu zrealizovať. Vykonanie stavebných prác bude náročné aj 

z dôvodu, že sa musí realizovať za plnej prevádzky školy. Je potrebné urobiť veľké množstvo 

prác ako výmena okien a vykurovacích telies, fotovoltaika, murárske práce, elektroinštalácia, 

výmena svietidiel, káblov, vymaľovanie, vonkajšia fasáda a iné. V tomto čase sa čaká  na 

dopracovanie elektroinštalačnej časti, ktorú musí schváliť riadiaci orgán, z uvedeného dôvodu 

sa posúva termín zahájenia stavebných prác. Stavebné práce musia byť ukončené pol roka od 

prevzatia staveniska. Realizáciu stavebných prác bude spolufinancovať obec. 

Pani riaditeľka doplnila informáciu ohľadom dištančného vyučovania, v časte stavebných prác. 

Dištančné vyučovanie bude prebiehať len v nevyhnutnom prípade, v čo najkratšom čase 

a dotkne sa ročníkov 2. stupňa.  

Rada školy vzala  informácie na vedomie. 

K bodu 5: 

Pani riaditeľka PaedDr. Alena Marčeková predniesla Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích 

výsledkov žiakov ZŠ s MŠ, Omšenie 629 za I. polrok školského roka 2022/2023. Zo strany 

členov RŠ neboli žiadne pripomienky. 

Rada školy Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov žiakov za I. polrok 2022/2023 

vzala na vedomie a tento dokument je súčasťou príloh zápisnice. 

 

K bodu 6:  

Pani Mgr. Rochová – ekonómka ZŠ s MŠ Omšenie predložila Správu o hospodárení za rok 

2022 a návrh finančného rozpočtu  ZŠ s MŠ na rok 2023. Členovia RŠ si nechali podrobne 

vysvetliť jednotlivé položky rozpočtu.  

Rada školy správu a návrh schválila a je súčasťou príloh zápisnice. 

Za:  8                                                  Proti: 0                                               Zdržal sa: 1 

 

K bodu 7: 

Predseda RŠ predniesol návrh plánu zasadnutí RŠ na rok 2023 v nasledovnom časovom 

členení: 

7. 2. 2023 

27. 6. 2023 

12. 9. 2023 

15. 11. 2023  

Rada školy Návrh časového plánu zasadnutí schválila. 

Za:  9                                                  Proti: 0                                               Zdržal sa: 0 

 

 



K bodu 8: 

Predseda RŠ prečítal Výročnú správu o činnosti RŠ za kalendárny rok 2022.  

Správa bola vzatá na vedomie a je súčasťou príloh zápisnice. 

 

K bodu 9 /Rôzne/ a 10 /Diskusia/: 

P. Ing. Imrichová poďakovala p. riaditeľke za zrealizovanie vedomostnej súťaže Všetko Vedko. 

Pán Ing. Kohút navrhol, aby všetci členovia RŠ mali k dispozícii materiály potrebné na 

zasadnutie RŠ min. 48 hodín pred zasadnutím, aby si ich mohli naštudovať. S týmto návrhom 

súhlasili všetci členovia RŠ. 

P. riaditeľka informovala členov RŠ o kurzoch, ktoré budú prebiehať v nasledujúcich 

mesiacoch: 

-  v dňoch 20.3. – 23.3.2023 sa bude konať korčuliarsky kurz pre žiakov 1. a 2. ročníka, 

v Trenčíne na Zimnom štadióne M. Gáboríka. Kurz sponzoruje obec a časť financií si rodičia 

doplácajú,  

- v dňoch 6.3. – 10.3. 2023 sa bude konať lyžiarsky kurz, ktorého sa zúčastnia žiaci 7., 8. a 9. 

ročníka v lyžiarskom stredisku Skalka pri Kremnici. Žiaci dostávajú dotáciu od štátu v sume 

150 eur a zvyšok doplácajú rodičia, 

- plánuje sa aj plavecký kurz pre žiakov 3. a 4. ročníka s predpokladaným začiatkom 17. 4. 

2023, 

- žiaci 9. ročníka majú záujem o kurz spoločenského tanca – Venček. P. riaditeľka informovala, 

že predsedníčka Rady rodičov požiada obecný úrad o dotáciu. 

Pani riaditeľka požiadala pani Ing. Imrichovú (členku združenia rodičov), o pomoc pri 

financovaní cestovných nákladov (zabezpečenie autobusovej dopravy) na jednotlivé kurzy. 

Požiadavku na financovanie cestovných nákladov zašle p. riaditeľka Rodičovskému združeniu 

pri ZŠ s MŠ Omšenie. 

P. Ing.  Imrichová navrhla zistiť počet žiakov s intoleranciou na vybrané zložky stravy 

v školskom roku 2022/2023. Členovia RŠ uložili p. riaditeľke ZŠ s MŠ zistiť počet detí 

s intoleranciou, ktorú majú potvrdenú lekárom.  

P. Ing. Imrichová navrhla zistiť záujem u rodičov žiakov, aby zošity na vyučovanie za 

jednotlivé ročníky objednávali pani učiteľky. P. riaditeľka odpovedala, zo skúsenosti 

z predchádzajúcich rokov nebol záujem, nakoľko si rodičia vedia zohnať zošity aj lacnejšie.  

P. ThDr. Grabczak na záver diskusie požiadala p. riaditeľku, aby sa pri rekonštrukčných 

prácach nezabudlo na žiakov 9. ročníka, ktorých čaká Testovanie 9 a ním spojené náročnejšie 

obdobie. 

 

K bodu 11: Návrh uznesenia 1/2023: 

 

A. Rada školy schválila: 

1.   Zápisnicu č. 3/2022 zo zasadnutia RŠ zo dňa  20.9.2022 

2. Správu o hospodárení ZŠ s MŠ za rok 2022 a návrh finančného rozpočtu ZŠ s MŠ na 

rok 2023 

3. Plán zasadnutí Rady školy na rok 2023 

4. Návrh uznesenia č. 01/2023 

 

B. Rada školy zobrala na vedomie: 

      1.   Plán, podmienky a realizáciu projektu „Zníženia energetickej náročnosti budovy        

            ZŠ v Omšení“     

      2.   Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov žiakov ZŠ s MŠ za 1. polrok              

2022/2023 

3. Výročnú správu o činnosti Rady školy za rok 2022 



 

C. Rada školy ukladá: 

      1. Riaditeľke ZŠ s MŠ zistiť počet detí s potravinovou intoleranciou potvrdenou lekárom  

 

Bc. Šuláková prečítala Návrh uznesenia č. 01/2023, ktorý bol jednomyseľne schválený. 

Za: 9                                Proti: 0                                  Zdržal sa: 0 

 

K bodu 12: 

Ing. Viliam Václav poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

      

Zapísala: Bc. Stanislava Šuláková                             

V Omšení dňa: 9.2.2023  

 

 

 

 

Ing. Viliam Václav                                                     ThDr. Zuzana Grabczak 
   predseda RŠ                                                                  podpredsedníčka RŠ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 01/2023 

 
z rokovania Rady školy pri ZŠ s MŠ v Omšení, ktoré sa konalo dňa 7. 2. 2023 

 

 

Rada školy pri ZŠ s MŠ v Omšení: 

 

A. Rada školy schválila: 

      1.   Zápisnicu č. 3/2022 zo zasadnutia RŠ zo dňa  20.9.2022 

2. Správu o hospodárení ZŠ s MŠ za rok 2022 a návrh finančného rozpočtu ZŠ s MŠ 

na rok 2023 

3. Plán zasadnutí Rady školy na rok 2023 

4. Návrh uznesenia č. 01/2023 

 

B. Rada školy zobrala na vedomie: 

            1.   Plán, podmienky a realizáciu projektu „Zníženia energetickej náročnosti budovy  

                  ZŠ v Omšení“                        

            2.   Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov žiakov ZŠ s MŠ za 1. polrok  

                  2022 – 2023 

3. Výročnú správu o činnosti Rady školy za rok 2022 

 

C. Rada školy ukladá: 

            1. Riaditeľke ZŠ s MŠ zistiť počet detí s potravinovou intoleranciou potvrdenou 

lekárom.  

 

 

 

V Omšení dňa: 9. 2. 2023  

 

 

 

 

Ing. Viliam Václav                                                     ThDr. Zuzana Grabczak 
   predseda RŠ                                                                  podpredsedníčka RŠ 

 

 

                                                            
 

 

 


